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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1725 Jägareförbundets allmänna uppdrag

Svenska jägareförbundet får ett årligt bidrag från Viltvårdsfonden för sitt arbete 
med det allmänna uppdraget. Viltvårdsfondens pengar kommer i sin tur från de 
jaktkort som svenska jägare betalar för. 

Efter klagomål har EU-kommissionen ifrågasatt Jägareförbundets allmänna 
uppdrag och huruvida det bör vara föremål för offentlig upphandling. I stället 
för att försvara uppdraget har regeringen varit passiv och hänvisat till en 
pågående översyn. 

På uppdrag av Svensk Jakt och Jägareförbundet har juristerna Anna Ulfsdotter 
Forssell och Martin Bogg, som är experter på offentlig upphandling, dragit 
slutsatsen att Jägareförbundets allmänna uppdrag inte omfattas av reglerna för 
offentlig upphandling eftersom bidrag inte är upphandlingspliktiga. Juristernas 
svar redovisas i tidningen Svensk Jakt den 3 juli 2017. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Ämnar statsrådet och regeringen att göra det allmänna uppdraget till föremål 
för upphandling, trots juristernas besked att det inte omfattas av reglerna för 
offentlig upphandling? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-07-07
Besvaras senast
2017-07-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


